
 

 

Verslag inloopbijeenkomst 22 en 23 november 2023 

De energietransitie in de Multatulibuurt? Dat doen we samen! 

Delft en dus ook de Multatulibuurt wordt aardgasvrij. Dit betekent dat we straks alleen schone energie 

gebruiken voor het verwarmen van ons huis, om te koken en voor warm water.  

 

De Multatulibuurt is de eerste buurt van Delft waar we tot de zomer van 2024 samen een plan maken 

hoe het een aardgasvrije buurt wordt. Tegelijkertijd werken we aan mogelijkheden om energie te 

besparen en de woningen klaar te maken voor nieuwe manieren van verwarmen. De komende jaren 

zetten we met dit plan samen stappen om in de Multatulibuurt woningen energiezuinig en aardgasvrij te 

maken. 

 

Samen op weg 

We zijn al enkele maanden samen op weg. We startten in juni met deur-tot-deur gesprekken, op 28 

augustus bekeken we samen wat we belangrijk vonden aan een nieuwe techniek om de woning te 

verwarmen en op 31 oktober selecteerden we gezamenlijk vier technieken waar we meer van wilden 

weten.  

 

Inloopbijeenkomst 22 en 23 november 

Tijdens de inloopbijeenkomst presenteerden we de vier 

technieken die de bewoners op 31 oktober uitkozen. 

Maar liefst 95 bewoners hebben de inloopbijeenkomst 

bezocht. Op de banners stond informatie van de vier 

technieken:  

• Wat houdt de techniek in? 

• Wat zijn de kosten van de techniek? 

• Wat betekent deze techniek voor het aanpassen van 

de woning? 

 

We vroegen de bewoners waar zij bij het verduurzamen van 

de woning mee aan de slag willen. Op de blauwe wand werd 

van alles genoemd. Bijvoorbeeld isolatie van dak, spouwmuur 

of vloer en het vervangen van glas. 



 

 

Het is goed om te zien dat er al veel ervaring is in de wijk. Zo kunnen we leren van elkaar. Dat gebeurt 

ook al, bewoners vertellen dat buren langs komen om te kijken. Er zijn ook veel bewoners die, als dat 

mogelijk is, het fijn vinden om aan te sluiten bij mogelijke renovatiewerkzaamheden van de 

woningbouwcorporaties.   

 

We vroegen naar ervaringen en tips voor buurtgenoten. Die waren er zeker! Van het verlagen van de 

CV temperatuur tot 50 graden, het isoleren van deuren, de winst van het isoleren van de bodem, een 

twee pits inductieplaat waardoor de meterkast geen aanpassing nodig heeft, laag temperatuur radiatoren 

als alternatieve oplossing voor de vloerverwarming tot het aanbrengen van kozijnfolie bij enkelglas. 

Enkele bewoners liepen bij het isoleren van de vloer aan tegen puin in de kruipruimte, geen luik naar de 

kruipruimte of mogelijk betonrot. Enkele bewoners kozen er voor om zelf het puin te verwijderen nadat 

ze de offerte hadden gekregen om het te laten doen. Gelukkig zien we ook dat het bij diverse bewoners 

wel is gelukt om de bodem te isoleren. Er zit genoeg ervaring. Met deze ervaringen én tips gaan we in 

2024 ook samen aan de slag.  

 

Op de vraag Waar maak je je zorgen om? En wat mag de gemeente niet vergeten? 

Kwamen veel opmerkingen over de financiering, hoe kunnen we dit betalen en zijn of komen er 

subsidies. Ook waren bewoners al in hun hoofd bezig met het plaatsen van apparaten en vroegen zich af 

of het allemaal wel zou passen in hun woning. 

 

Stemmen 

Tot slot vroegen we alle bewoners om te 

stemmen op de techniek die op dat moment de 

voorkeur had. De resultaten van de stemming 

staan in de grafiek hiernaast. 
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